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Zápis č. 1./VII ze zasedání Výboru dopravy 

 Zastupitelstva Libereckého kraje  

konaného dne 19. 11. 2024 

Přítomni: 14 členů výboru dopravy zastupitelstva kraje dle přiložené prezenční listiny 

Omluveni: Ing. Petr Felkner 

Hosté: dle přiložené prezenční listiny 

Omluveni: - 

Ověřovatelé: Jaroslav Demčák 

 

 

1. Zahájení 

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík přivítal přítomné 

a zahájil 1./VII zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje v roce 2024. 

Konstatoval, že je Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje usnášeníschopný.  

Upozornil, že se bude ze zasedání výboru dopravy pořizovat audio záznam, který bude sloužit 

pouze pro potřeby vyhotovení zápisů. 

Následně požádal přítomné, aby se krátce představili.  

 

 

2. Schválení programu jednání 

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík předložil k projednání 

návrh programu 1./VII zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje v roce 2024. 

Informoval, že do programu, bude zařazen ještě bod Hodnocení žádostí dotačního fondu, 

programy 6.2 a 6.5 oblast podpory Doprava. 

 

Navrhovaný program: 

 

1. Zahájení          Josef Chuchlík 

2. Schválení programu jednání      Josef Chuchlík 

3. Volba ověřovatele zápisu      Josef Chuchlík  
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4. Jednací řád pro výbory Zastupitelstva Libereckého kraje a Statut Výboru dopravy 

Zastupitelstva Libereckého kraje     Josef Chuchlík  

5. Zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje v prosinci 2024   

Josef Chuchlík 

6. Hodnocení žádostí dotačního fondu, programy 6.2 a 6.5 oblast podpory Doprava 

Ing. Ondřej Šilhán  

7. Informace z resortu dopravy      Ing. Jan Sviták 

▪ Informace z aktuální činnosti 

▪ Informace o projednaných materiálech na Radě Libereckého kraje 

▪ Projednání materiálů předkládaných do Zastupitelstva Libereckého kraje  

8. Informace o činnosti KORID LK, spol. s r.o.    Ing. Otto Pospíšil, Ph.D. 

▪ Informace z aktuální činnosti  

9. Informace o činnosti Autobusy LK, s.r.o.    Michal Třešňák 

▪ Informace z aktuální činnosti 

10. Informace koordinátora BESIP LK     Ing. Jan Polák 

▪ Informace z aktuální činnosti 

11. Informace o činnosti KSSLK, p. o.     Ing. Jan Růžička 

▪ Informace z aktuální činnosti  

12. Informace o činnosti Silnice LK a.s.     Ing. Petr Správka 

▪ Informace z aktuální činnosti 

13. Informace o činnosti Ředitelství silnic a dálnic s. p.   Ing. Jan Wohlmuth 

▪ Informace z aktuální činnosti 

14. Různé         Josef Chuchlík 

 

Členové výboru dopravy obdrželi podklady:   

▪ JEDNACÍ ŘÁD PRO VÝBORY ZASTUPITELSTVA LIBERECKÉHO KRAJE 

▪ STATUT VÝBORU DOPRAVY ZASTUPITELSTVA LIBERECKÉHO KRAJE 

▪ Hodnocení žádostí dotačního fondu, programy 6.2 a 6.5 oblast podpory Doprava 

▪ Navýšení závazku spolufinancování projektu „Bezpečně a plynule přes hranice“ 

▪ Dodatek č. 1 ke smlouvě o poskytnutí účelové dotace - č. OLP/2748/2021 z rozpočtu 

Libereckého kraje pro obec Kunratice u Cvikova 

▪ Dodatek č. 1 ke smlouvě o poskytnutí účelové dotace - č. OLP/3144/2023 z rozpočtu LK 

„Proj. čin., stezka pro nemotorovou dopravu Rychnov – Pulečný“ 

▪ Dodatek č. 4 ke smlouvě o poskytnutí účelové dotace - č. OLP/2595/2017 z rozpočtu 

Libereckého kraje pro obec Stružnice 

▪ Dodatek č. 1 ke smlouvě o poskytnutí účelové dotace z Dotačního fondu Libereckého 

kraje č. OLP/3143/2023 - „Podpora proj. příp. komunikací pro cyklisty“ 
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▪ Smlouva o poskytnutí dotace na poskytování služeb v obecném hospodářském zájmu  

č. OLP/4035/2024 – KORID LK, spol. s r.o. – rok 2025 

▪ Poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje na projekt s názvem „Oprava 

pojezdu a přehřívače parní lokomotivy 423.094“ pro společnost Zubačka provoz s.r.o. 

▪ Nařízení Libereckého kraje stanovující úseky silnic, na kterých se pro jejich malý 

dopravní význam nezajišťuje sjízdnost a schůdnost odstraňováním sněhu a náledí 

 

Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 01/VII/24/VD/01 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání schvaluje předložený program  

1./VII zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje v roce 2024. 

 

Hlasování: 

Celkem: 14 Pro: 14 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

3. Volba ověřovatele zápisu  

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík navrhl ověřovatele 

zápisu Jaroslava Demčáka. 

 

Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 01/VII/24/VD/02 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání volí ověřovatele zápisu Jaroslava 

Demčáka. 

 

Hlasování: 

Celkem: 14 Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 1 Výsledek: přijato 

 

 

4. Jednací řád pro výbory Zastupitelstva Libereckého kraje a Statut Výboru dopravy 

Zastupitelstva Libereckého kraje       

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík předložil přítomným 

k seznámení Jednací řád pro výbory Zastupitelstva Libereckého kraje a Statut Výboru dopravy 

Zastupitelstva Libereckého kraje. Oba předložené dokumenty okomentoval. 

 

Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 01/VII/24/VD/03 
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Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání bere na vědomí předložený 

Jednací řád pro výbory Zastupitelstva Libereckého kraje a Statut Výboru dopravy Zastupitelstva 

Libereckého kraje 

 

Hlasování: 

Celkem: 14 Pro: 14 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

5. Zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje v prosinci 2024  

     

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Josef Chuchlík informoval, že  

2./VII zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje se uskuteční dne 10. prosince 

2024 od 14:30 hodin v zasedací místnosti č. 111. 

 

Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 01/VII/24/VD/04 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání bere na vědomí termín 

2./VII zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje. 

 

Hlasování: 

Celkem: 14 Pro: 14 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

6. Hodnocení žádostí dotačního fondu, programy 6.2 a 6.5 oblast podpory Doprava 

 

Ing. Ondřej Šilhán informoval, že Zastupitelstvo Libereckého kraje schválilo usnesením  

č. 515/24/ZK podmínky a Vyhlášení programů dotační fond, oblast podpory DOPRAVA, program 

č. 6.2 - Podpora rekonstrukce, údržby a oprav pozemních komunikací pro cyklodopravu, 

s předpokládaným objemem nespecifikovaných rezerv určených k rozdělení ve výši 2.747.191,14 

Kč a program č. 6.5 – Podpora městské mobility formou sdílených kol, s předpokládaným 

objemem nespecifikovaných rezerv určených k rozdělení ve výši 1.200.000 Kč. 

Uvedl, že odbor silničního hospodářství obdržel celkem 3 žádosti. V programu 6.2 byly podány 

2 žádosti o dotaci. V listopadu proběhla odborem silničního hospodářství administrativní kontrola. 

Z důvodu administrativního nesouladu byla 1 žádost vyřazena. Zbylá žádost města Rokytnice nad 

Jizerou - Oprava přístupové cesty ke skiareálu Horní Domky - 1. etapa může být podpořena, a to 

v plné výši. Žádost splnila podmínky vyhlášeného programu a může být dále hodnocena 

hodnotícím orgánem. Celkové výdaje projektu ze žádosti v administrativním souladu jsou 

6.292.188,20 Kč a požadovaná výše dotace je 943.828,00 Kč.   

V programu 6.5 byla podána 1 žádost o dotaci, kterou v listopadu zkontroloval administrátor. 

V návrhu je tedy podpora 1 podaného projektu, a to v plné výši. Žádost statutárního města  

Liberec - Sdílení jízdních kol ve statutárním městě Liberec splnila podmínky vyhlášeného 
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programu a může být dále hodnocena hodnotícím orgánem. Celkové výdaje projektu ze žádosti 

v administrativním souladu jsou 1.661.108,00 Kč a požadovaná výše dotace je 1.162.775,60 Kč. 

Na závěr uvedl, že Všechny projekty budou podpořeny v plné výši. Jedná se o podporu 2 projektů 

do výše 2.106.603,60 Kč. 

 

Diskuze: J. Demčák, O. Šilhán, Z. Borovička 

 

Návrh usnesení:  

Číslo usnesení: 01/VII/24/VD/05 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje vyhodnotil došlé žádosti dle stanovených 

podmínek a kritérií programů Dotačního fondu programů 6.2 Podpora rekonstrukce, údržby 

a oprav komunikací pro cyklisty a 6.5 Podpora městské mobility formou sdílených kol.  

Celkem navrhuje podporu 2 projektů do výše 2.106.603,60 Kč, a to v programu 6.2 – 1 projektu 

do výše 943.828,00 Kč a v programu 6.5 – 1 projektu do výše 1.162.775,60 Kč.  

 

Hlasování: 

Celkem: 14 Pro: 14 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

7. Informace z resortu dopravy 

 

Ing. Jan Sviták podal aktuální informace z resortu dopravy. 

Uvedl, že do Rady Libereckého kraje jsou předkládána výběrová řízení na zhotovitele rekonstrukcí 

a oprav krajských silnic a mostů (v loňském roce se osvědčilo, bylo docíleno zásadních finančních 

úspor oproti předpokládaným cenám a následně i k včasným zahájením staveb). Na příští rok je 

připraveno k realizaci zhruba 25 stavebních akcí za 1,12 mld. Kč, které Liberecký kraj soutěží  

do konce roku 2024. 

Dále informoval, že společnost Silnice LK a.s. již zahájila zimní údržbu silnic II. a III. třídy.  

Na zimní údržbu je v rozpočtu Libereckého kraje pro rok 2025 alokována částka ve výši  

150 mil. Kč, do konce roku je připraveno 47 mil. Kč. 

Ing. Jan Sviták uvedl, že k projednání v radě kraje je připraven plán na budování dalších úseků 

páteřních cyklotras, které jsou v různé fázi příprav. Celý proces probíhá ve spolupráci s obcemi. 

Snahou Libereckého kraje je, aby kraj přebíral iniciativu, a kromě dotační podpory staveb 

zajišťoval v některých úsecích (cyklostezka Svatá Zdislava) i projekční činnost a samotné stavby 

(cyklostezka Greenway Jizera). 

Ing. Jan Sviták informoval, že ve společnosti ČSAD Liberec, a.s., proběhlo výběrové řízení  

na předsedu představenstva. Vybrán byl současný provozní ředitel společnosti pan Liška, který by 

měl do funkce předsedy představenstva nastoupit k 1. 1. 2025. Informoval, že v současné době 

probíhá ve společnosti ČSAD Liberec, a.s., provozní a personální audit, který zpracovává  

po výběru Rady Libereckého kraje společnost Grant Thornton Advisory k.s. Audit by měl být 
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dokončen na začátku příštího roku.  

K dotazu pana starosty Krále zaslaného e-mailem ohledně obsahu článků vycházejících k situaci 

ve společnosti ČSAD Liberec, a. s., a na informace v nich zveřejněných uvedl, že vesměs obsahují 

nepravdivé nebo zavádějící informace. Liberecký kraj smlouvu s dopravcem ČSAD Liberec, a.s., 

stejně jako u jiných dopravců, plní. Důvodem vyhlášení výběrového řízení rozhodně není snaha 

o změnu vedení ČSAD Liberec, a.s., ale končící mandát stávajícího předsedy. U auditu se jedná 

o standardní postup a jeho cílem je prověřit fungování společnosti jako celku a mimo jiné i nastavit 

strukturu společnosti tak, aby odpovídala požadavkům kraje. Uvedl, že to, co je naprosto 

nepřijatelné, jsou osobní útoky na zaměstnance odboru dopravní obslužnosti a společnosti  

KORID LK, spol. s r.o., kteří dlouhodobě odvádí perfektní práci a jsou Libereckému kraji v rámci 

této problematiky velkou oporou. 

Informoval, že Rada Libereckého kraje projednala bod, který se týká nabídky na dosazení 

klimatizace do rychlíkových vozidel společnosti ARRRIVA vlaky s.r.o. Uvedl, že rada kraje vzala 

na vědomí informaci o aktuálním stavu ve věci zajištění dopravní obslužnosti drážní dopravou  

na linkách R21 Praha - Tanvald a R22 Kolín - Šluknov ze strany Ministerstva dopravy,  

tj. rozhodnutí Ministerstva dopravy o prodloužení stávající smlouvy s dopravcem až do termínu 

celostátní změny jízdních řádů v prosinci 2029 a upravenou nabídku dopravce ARRIVA vlaky 

s.r.o. na dosazení klimatizace do jednotek řady 845 na linkách R14 Pardubice – Liberec – Ústí nad 

Labem, R21 Praha – Turnov – Tanvald a R22 Kolín – Nový Bor (- Rumburk). Rada kraje rozhodla 

o uzavření smlouvy o veřejných službách v přepravě cestujících pro provozní soubor Severojižní 

železnice III v období od celostátní změny jízdních řádů v prosinci 2025 do celostátní změny 

jízdních řádů v prosinci 2029 formou přímého zadání, a to v návaznosti na postup Ministerstva 

dopravy zajišťujícího rychlíky na linkách R21 Praha – Tanvald a R22 Kolín – Šluknov. 

Na závěr dal Ing. Jan Sviták prostor pro dotazy. 

 

Proběhla diskuze ohledně metodické pomoci obcím při zpracování projektové přípravy v oblasti 

cyklodopravy. Josef Chuchlík zdůraznil nutnost pomoci především malým obcím s realizací 

a přípravou staveb. Navrhuje navýšit počet zaměstnanců na odboru. 

 

Proběhla diskuze ohledně finančního příspěvku pro Liberecký kraj na opravu silnic II. a III. tříd 

ze SFDI na rok 2025.  

Diskuze: J. Chuchlík, J. Sviták, Z. Borovička, J. Růžička 

  

Proběhla diskuze ohledně dosazení klimatizace do rychlíkových vozidel společnosti ARRRIVA 

vlaky s.r.o. a uzavření nové smlouvy s dopravcem pro provozní soubor Severojižní železnice III 

v návaznosti na postup Ministerstva dopravy zajišťujícího rychlíky na linkách R21 a R22. 

Diskuze: P. Šimoník, P. Mikula, J. Sviták, F. Adolf, M. Šulcová, J. Demčák 

 

 

Projednání materiálů do 1./VII zasedání Zastupitelstva Libereckého kraje dne 26. 11. 2024 

 

Ing. Jan Sviták představil a podrobněji okomentoval členům výboru materiály, které obdrželi 
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a budou předloženy k projednání na 1./VII zasedání Zastupitelstva Libereckého kraje, které se 

koná dne 26. 11. 2024. 

 

Navýšení závazku spolufinancování projektu „Bezpečně a plynule přes hranice“ – k bodu 

jednání ZLK 01/VII/24/16 

 

P. Šimoník upozornil na zmatečnost v tabulce ohledně financování – rozlišení výše 

spolufinancování a dotace (nesoulad textu s tabulkou), která je součástí důvodové zprávy 

předkládaného materiálu. Dále upozornil, že není vhodné v jedné větě/řádku uvádět jednu částku 

v milionech a druhou částku pak v korunách.  

J. Chuchlík uvedl, že hodnoty/částky financování v předloženém materiálu souhlasí, jedná se 

o připomínku pouze ke stylizaci textu. 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 01/VII/24/VD/06 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu 

Libereckého kraje schválit  

1) navýšení závazku předpokládané výše spolufinancování dílčí části projektu „Bezpečně 

a plynule přes hranice“ realizované Libereckým krajem z původní výše 50.855.000,- Kč 

(odpovídá částce 2,034 mil. EUR) nově do výše 199.107.782 Kč (odpovídá částce  

7.835.804 EUR) a jeho rozložení v letech 2023 až 2027 za předpokladu, že danému projektu 

bude schválena dotace z Programu Interreg Česko Polsko 2021–2027, 

2) snížení předpokládaného předfinancování dílčí části projektu realizované Libereckým krajem 

z původní výše 174.845.000,- Kč (odpovídá částce 6,994 mil. EUR) nově do výše  

108.892.218 Kč (odpovídá částce 4.285.408 EUR) a jeho rozložení v letech 2023 až 2027, 

a uložit Edvardovi Kožušníkovi, statutárnímu náměstku hejtmana, řízení resortu hospodářského 

a strategického rozvoje, zajistit další postup. 

 

Hlasování: 

Celkem: 14 Pro: 14 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

Dodatek č. 1 ke smlouvě o poskytnutí účelové dotace - č. OLP/2748/2021 z rozpočtu 

Libereckého kraje pro obec Kunratice u Cvikova – k bodu jednání ZLK 01/VII/24/42 

 

Proběhla diskuze ohledně vyjádření ŘSD s. p. ve vztahu k dočasnosti stavby a ekonomické 

výhodnosti.  

Závěrem došlo ke shodě, že i přestože se jedná ze strany ŘSD s. p. o dočasné povolení stavby, je 

z hlediska bezpečnosti bezmotorové dopravy zájmem kraje investici realizovat.  

Diskuze: P: Šimoník, J. Wohlmuth, J. Sviták, J. Chuchlík 
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Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 01/VII/24/VD/07 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu 

Libereckého kraje vzít na vědomí žádost Obce Kunratice u Cvikova, se sídlem Kunratice 

u Cvikova 145, 471 55 Kunratice u Cvikova, IČO: 00524301, ze dne 6.9.2024 o prodloužení 

termínu realizace projektu „Lávka přes silnici I/13 a navazující cyklostezka, obec Kunratice 

u Cvikova“, z důvodu komplikací při zpracování projektové dokumentace navazujícího úseku 

cyklostezky, 

schválit dodatek č. 1 ke smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje  

č. OLP/2748/2021 uzavřené mezi Libereckým krajem a Obcí Kunratice u Cvikova, se sídlem 

Kunratice u Cvikova 145, 471 55 Kunratice u Cvikova, IČO: 00524301, kterým se upravuje termín 

realizace projektu „Lávka přes silnici I/13 a navazující cyklostezka, obec Kunratice u Cvikova“, 

a to z „1.1.2021 – 30.12.2024“ na „1.1.2021 – 30.12.2026“, a kterým se prodlužuje termín 

vyúčtování z „19.2.2025“ na „19.2.2027“,  

a uložit Ing. Janu Svitákovi, náměstku hejtmana, řízení resortu dopravy, zajistit podpis Dodatku 

č. 1 ke smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje č. OLP/2748/2021 

hejtmanem Libereckého kraje. 

 

Hlasování: 

Celkem: 14 Pro: 14 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

Dodatek č. 1 ke smlouvě o poskytnutí účelové dotace - č. OLP/3144/2023 z rozpočtu LK 

„Proj. čin., stezka pro nemotorovou dopravu Rychnov – Pulečný“ – k bodu jednání 

ZLK/01/VII/24/43 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 01/VII/24/VD/08 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu 

Libereckého kraje vzít na vědomí žádost Obce Rychnova u Jablonce nad Nisou, se sídlem Husova 

490, 468 02 Rychnov u Jablonce nad Nisou, 463 12, IČO: 00262552, ze dne 12.8.2024 

o prodloužení termínu realizace projektu „Projektové činnosti, stezka pro nemotorovou dopravu 

Rychnov – Pulečný“ dle OLP/3144/2023, z důvodu rozsahu a technické náročnosti projektu 

a změny účastníků řízení,  

schválit Dodatek č. 1 ke smlouvě č. OLP/3144/2023 o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu 

Libereckého kraje uzavřené mezi Libereckým krajem a Obcí Rychnov u Jablonce nad Nisou, se 

sídlem Husova 490, 468 02 Rychnov u Jablonce nad Nisou, 463 12, IČO: 00262552, kterým se 

upravuje termín realizace projektu „Projektové činnosti, stezka pro nemotorovou dopravu 
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Rychnov – Pulečný“, a to z „1.4.2023 - 1.7.2024“ na „1.4.2023 – 31.12.2024“, a kterým se 

prodlužuje termín vyúčtování z „20.8.2024“ na „20.2.2025“ 

a uložit Ing. Janu Svitákovi, náměstku hejtmana, řízení resortu dopravy, zajistit podpis Dodatku 

č. 1 ke smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje č. OLP/3144/2023 

hejtmanem Libereckého kraje. 

 

Hlasování: 

Celkem: 14 Pro: 14 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

Dodatek č. 4 ke smlouvě o poskytnutí účelové dotace - č. OLP/2595/2017 z rozpočtu 

Libereckého kraje pro obec Stružnice – k bodu jednání ZLK/01/VII/24/44 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 01/VII/24/VD/09 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu 

Libereckého kraje vzít na vědomí žádost Obce Stružnice, Stružnice 188, 470 02 Stružnice,  

IČO: 00260975, ze dne 28.8.2024 o prodloužení termínu ukončení realizace projektu „Projekt 

a stavba části zelené cyklomagistrály Ploučnice v intravilánu obce Stružnice“ z důvodu trvajících 

problematických majetkoprávních vztahů v rámci přípravy stavby cyklostezky,  

schválit Dodatek č. 4 ke smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje  

č. OLP/2595/2017 uzavřené mezi Libereckým krajem a Obcí Stružnice, Stružnice 188, 470 02 

Stružnice, IČO: 00260975, kterým se mění termín ukončení realizace projektu „Projekt a stavba 

části zelené cyklomagistrály Ploučnice v intravilánu obce Stružnice“, a to ze dne 30.9.2024  

na 30.9.2025, a termín pro předložení závěrečného vyúčtování projektu, a to ze dne 19.11.2024  

na 19.11.2025 

a uložit Ing. Janu Svitákovi, náměstku hejtmana, řízení resortu dopravy, zajistit podpis Dodatku 

č. 4 ke smlouvě o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje č. OLP/2595/2017 

hejtmanem Libereckého kraje. 

 

Hlasování: 

Celkem: 14 Pro: 14 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

Dodatek č. 1 ke smlouvě o poskytnutí účelové dotace z Dotačního fondu Libereckého kraje 

č. OLP/3143/2023 - „Podpora proj. příp. komunikací pro cyklisty“ – k bodu jednání 

ZLK/01/VII/24/45 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 01/VII/24/VD/10 
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Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu 

Libereckého kraje vzít na vědomí žádost Obce Bílý Kostel nad Nisou, se sídlem Bílý Kostel nad 

Nisou 206, 463 31 Bílý Kostel nad Nisou IČO: 00672106, ze dne 30.9.2024 o prodloužení termínu 

realizace projektu „Zpracování projektové dokumentace Na Rozkoši – Větrník úsek Cyklostezka 

sv. Zdislavy“ dle smlouvy o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje  

č. OLP/3143/2023, z důvodu náročné koordinace s projekty oplocení silnice I/13 a s projektem 

migračního propustku pod silnicí,  

schválit Dodatek č. 1 ke smlouvě o poskytnutí účelové dotace z Dotačního fondu Libereckého 

kraje č. OLP/3143/2023 uzavřené mezi Libereckým krajem a Obcí Bílý Kostel nad Nisou, se 

sídlem Bílý Kostel nad Nisou 206, 463 31 Bílý Kostel nad Nisou IČO: 00672106, kterým se 

opravuje termín realizace projektu „Zpracování projektové dokumentace Na Rozkoši – Větrník 

úsek Cyklostezka sv. Zdislavy“, a to z „1.4.2023 – 30.9.2024“ na „1.4.2023 – 30.6.2025“ a termín 

pro předložení závěrečného vyúčtování projektu, a to ze dne 19.11.2024 na 19.8.2025,  

a uložit Ing. Janu Svitákovi, náměstku hejtmana, řízení resortu dopravy, zajistit podpis Dodatku 

č. 1 ke smlouvě o poskytnutí účelové dotace z Dotačního fondu Libereckého kraje  

č. OLP/3143/2023. 

 

Hlasování: 

Celkem: 14 Pro: 14 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

Smlouva o poskytnutí dotace na poskytování služeb v obecném hospodářském zájmu  

č. OLP/4035/2024 – KORID LK, spol. s r.o. – rok 2025 – k bodu jednání ZLK/01/VII/24/46 

 

F. Adolf apeloval na účast zástupce společnosti KORID LK, spol. s r.o. při projednávání 

výlukových jízdních řádů na železnici se Správou železnic. 

O. Pospíšil uvedl, že věci týkající se Libereckého kraje projednává KORID LK, spol. s r.o., 

primárně samostatně se Správou železnic. Následně podal bližší informace k projednávání výluk. 

Uvedl, že KORID LK, spol. s r.o., připomínkuje výluky dlouhodobě, systematicky, zejména DOK 

(dlouhodobý plán). Řeší především strategické připomínky, příkladně odmítá opakování prací 

menšího rozsahu každoročně na stejné trati, požaduje je realizovat kumulovaně v jedné výluce. 

Sdělil, že zohlednění připomínek KORID LK, spol. s r.o., bývá ojedinělé. Připomínkuje nejčastěji 

písemně nebo prostřednictvím dopravců. Osobní celodenní účast ve vzdálených místech 

projednání, kdy k Libereckému kraji relevantní diskuse trvá jednotky minut a výsledkem bývá 

jednostranné odmítnutí, hodnotí KORID LK, spol. s r.o., jako zcela neefektivní nasazení 

omezených krajských kapacit. 

Proběhla diskuze ohledně fungování a koordinace staveb/výluk Správy železnic vůči Libereckému 

kraji.  

Diskuze: F. Adolf, J. Demčák, J. Sviták, J. Chuchlík, Wohlmuth, O. Pospíšil 
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J. Demčák navrhl přizvat na zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje zástupce 

Správy železnic. 

F. Adolf podrobněji nastínil plánování a projednávání krátkodobých a dlouhodobých výluk  

na železnici ze strany Správy železnic.  

 

P. Šimoník požádal o vysvětlení rozdílu mezi položkami v Hospodářském plánu 2025,  

a to konkrétně mezi položkou 518320 Ostatní služby - Provize (kde je uvedeno 1 350 000 Kč pro 

LIS) a 518400 Ostatní služby – IT. 

O. Pospíšil uvedl, že v položce Ostatní služby – IT (518400) jsou softwary pro společnost KORID 

LK, spol. s r.o. (např. software na provoz Zákaznického centra, software pro přípravu jízdních 

řádů a analytiku), zatímco v položce Ostatní služby – Provize (518320) je provoz kontaktních míst, 

zejména se jedná o Libereckou informační kancelář. 

 

J. Chuchlík nahlásil střet zájmu, jelikož je členem dozorčí rady. 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 01/VII/24/VD/11 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu 

Libereckého kraje rozhodnout o poskytnutí dotace na poskytování služeb v obecném 

hospodářském zájmu ve výši 25.000.000 Kč společnosti KORID LK, spol. s r.o., IČ: 27267351, 

se sídlem U Jezu 642/2a, Liberec IV-Perštýn, 460 01 Liberec pro rok 2025, za předpokladu, že 

budou finanční prostředky schváleny Zastupitelstvem Libereckého kraje v rozpočtu Libereckého 

kraje pro rok 2025, 

schválit Smlouvu o poskytnutí dotace na poskytování služeb v obecném hospodářském zájmu  

č. OLP/4035/2024 ve výši 25.000.000 Kč, mezi Libereckým krajem a společností KORID LK, 

spol. s r.o., IČ: 27267351, se sídlem U Jezu 642/2a, Liberec IV-Perštýn, 460 01 Liberec 

a uložit Ing. Janu Svitákovi, náměstku hejtmana, resort dopravy, zajistit podepsání Smlouvy 

o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje č. OLP/4035/2024. 

 

Hlasování: 

Celkem: 14 Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 1 Výsledek: přijato 

 

 

Poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje na projekt s názvem „Oprava 

pojezdu a přehřívače parní lokomotivy 423.094“ pro společnost Zubačka provoz s.r.o. – 

k bodu jednání ZLK/01/VII/24/47 

 

F. Adolf informoval, že se u tohoto bodu zdrží hlasování, jelikož je bývalým členem společnosti 

Zubačka provoz s.r.o. Doplnil, že nasazení předmětné parní lokomotivy v Libereckém kraji bude 

zajištěno v rámci nájemní smlouvy mezi dopravcem a majitelem vozidla, stejně jako poskytnutí 
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náhradního vozidla (další parní lokomotivy) v případě, že předmětná lokomotiva nebude  

např. pro poruchu k dispozici.  

Proběhla diskuze ohledně vlastnictví a pronájmu parní lokomotivy 423.094 i finanční podpory 

nostalgických spolků v Libereckém kraji.  

Diskuze: F. Adolf, J. Demčák, M. Šulcová, J. Chuchlík, J. Sviták, P. Mikula 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 01/VII/24/VD/12 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu 

Libereckého kraje rozhodnout o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje níže 

uvedenému žadateli o dotaci na projekt ve výši 4.300.000 Kč: 

Poř. číslo 1. 

Příjemce dotace/ 

sídlo 

Zubačka provoz s.r.o. 

Polubný 806, 468 50 Kořenov 

IČO 17633133 

Název projektu Oprava pojezdu a přehřívače parní lokomotivy 423.094 

Účel projektu 
Vyvazovací oprava pojezdu a přehřívače parní lokomotivy 423.094  

pro vozbu nostalgických vlaků v Libereckém kraji. 

Výše dotace (Kč) 4.300.000 

schválit Smlouvu o poskytnutí účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje č. OLP/4052/2024 

mezi Libereckým krajem a společností s ručením omezeným Zubačka provoz s.r.o. 

a uložit  

1. Ing. Janu Svitákovi, náměstku hejtmana, resort dopravy, informovat o přijatém usnesení 

žadatele Zubačka provoz s.r.o., 

2. Ing. Janu Svitákovi, náměstku hejtmana, resort dopravy, podepsat smlouvu o poskytnutí 

účelové dotace z rozpočtu Libereckého kraje č. OLP/2438/2024. 

 

Hlasování: 

Celkem: 14 Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 1 Výsledek: přijato 

 

 

Nařízení Libereckého kraje stanovující úseky silnic, na kterých se pro jejich malý dopravní 

význam nezajišťuje sjízdnost a schůdnost odstraňováním sněhu a náledí – k bodu jednáni 

ZLK/01/VII/24/49j) 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 01/VII/24/VD/13 
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Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu 

Libereckého kraje vzít na vědomí Nařízení Libereckého kraje, kterým se stanovují úseky silnic,  

na kterých se pro jejich malý dopravní význam nezajišťuje sjízdnost a schůdnost odstraňováním 

sněhu a náledí. 

 

Hlasování: 

Celkem: 14 Pro: 14 Proti: 0 Zdržel se: 0 Výsledek: přijato 

 

 

8. Informace o činnosti KORID LK, spol. s r.o. 

 

Ing. Pavel Blažek vystřídal na zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje  

Ing. Ottu Pospíšila, Ph.D. Představil společnost KORID LK, spol. s r.o., a nabídl přítomným 

v případě zájmu návštěvu společnosti. 

Podal aktuální informace o činnosti KORID LK, spol. s r.o.  

Informoval, že v současné době probíhá finalizace jízdních řádů, které vejdou v platnost  

15. prosince 2024. Nastínil termíny a průběh zpracování jízdních řádů v drážní i autobusové 

dopravě.  

Na závěr dal Ing. Pavel Blažek prostor pro dotazy. 

 

P. Šimoník vznesl připomínku, která se týkala propojení tarifů mezi kraji (tarif IDOL a tarif DÚK), 

tak aby se dalo cestovat na jednu jízdenku např. z Děčína do Mimoně a jízdenka nebyla finančně 

nejméně výhodná.  

 

P. Šimoník vznesl připomínku ohledně koordinace vlakových návazností. Uvedl konkrétní příklad.  

 

P. Blažek k jednotnému celorepublikovému tarifu uvedl, že celostátní integrace je jednoznačně 

téma Ministerstva dopravy. Stát dosud dokonce nezavedl ani jednotné standardy formátu dat  

pro výměnu informací v tarifní oblasti napříč republikou, což je nutný prvotní integrační krok. 

Bohužel zatím tak není dostupný ani plnohodnotný celostátní integrovaný tarifní systém, který by 

se kvalitativně přibližoval nástrojům, které si mezitím z důvodu chybějícího celostátního řešení 

masivně zainvestovaly jednotlivé kraje samy. 

Mezi kraji se neustále rozvíjí vzájemná spolupráce. Krajské tarify zahrnují nejen vlaky, ale také 

autobusy a MHD. Navzájem se tarify krajů překrývají, neustále se územně rozšiřují. Například  

na krajský tarif IDOL lze cestovat do Děčína, Úštěku, Štětí, Mladé Boleslavi, Vrchlabí, Jičína, 

také do Polska a od prosince nově do Žitavy. Na krajské úrovni je dosahováno maximum, 

cestujícím jsou k dispozici soudobé evropské technologie. Naproti tomu odpovídající státní řešení 

dodnes není. Konkrétně pro cestu rychlíkem mezi Ústím nad Labem a Libercem na jednu jízdenku 

může cestující využít tarif dopravce nebo celostátní One Ticket. Tarifní politika je u rychlíků 

v kompetenci Ministerstva dopravy a sekundárně dopravce. Angažmá krajů v rychlících znamená 

krajem uhrazení z toho vznikající protarifovací ztráty, což standardně probíhá ve vazbě k uznávání 

krajských tarifů v rychlících. 
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K nedostupné vlakové návaznosti v relaci Česká Lípa – Benešov nad Ploučnicí – Česká Kamenice 

P. Blažek uvedl, že tato relace je pokryta autobusovou dopravou. Vysvětlil, že Benešov  

nad Ploučnicí leží v Ústeckém kraji, který zde o návaznostech plně rozhoduje. 

Dopravní koncepce Ústeckého kraje vychází z uzlu v Lovosicích, od kterého se odvíjí příjezdy 

a odjezdy pražských rychlíků v Děčíně. Na pražské rychlíky tak v Děčíně navazují všechny další 

regionální linky včetně směru Česká Lípa a Česká Kamenice. Obě linky tak po jednokolejné trati 

mezi Děčínem a Benešovem jezdí v těsném sledu za sebou tak, aby dosahovaly dalších návazností 

např. v České Kamenici, Rumburku, České Lípě a v Liberci (včetně autobusových návazností), 

které jsou důležitější než návaznosti vedlejšího „zárohového“ směru v Benešově nad Ploučnicí 

Zcela zjednodušeně lze uvést, že na trati Děčín – Liberec jsou upřednostněny návaznosti v Děčíně, 

v České Lípě a v Liberci, proto již další návaznosti v Benešově nad Ploučnicí s ohledem  

na možnosti provozu a křižování na jednokolejných tratích nelze z technických důvodů dosahovat. 

Obdobným příkladem je trať Turnov – Hradec Králové, kde jsou upřednostněny návaznosti 

v Turnově, Jičíně, Ostroměři a v Hradci Králové před návaznostmi v Libuni. 

 

 

9. Informace o činnosti Autobusy LK, s.r.o. 

 

Michal Třešňák podal aktuální informace o činnosti Autobusy LK, s.r.o. 

Sdělil informace k odkupu akcií společnosti ČSAD Liberec, a.s., a Autocentrum Nord, a.s. Uvedl, 

že se podařilo vykoupit akcie o obce Vlastibořice. V současné době zbývá odkoupit akcie od obce 

Lázně Libverda.   

 

 

V 15:55 hodin ze zasedání Výboru dopravy Libereckého kraje odešel Ing. Vojtěch Prachař  

a Ing. Dan Ramzer, počet přítomných členů výboru dopravy 12.  

 

 

10. Informace koordinátora BESIP LK 

 

Ing. Jan Polák představil agendu koordinátora BESIP LK, zejména aktivity v oblasti dopravní 

výchovy a plánování aktivit v roce 2025.  

Dále byla diskutována možnost realizace výjezdního zasedání výboru pro dopravy v roce 2025. 

 

 

11. Informace o činnosti KSSLK, p. o.  

 

Ing. Jan Růžička podal aktuální informace o činnosti KSSLK, p. o. 

Podal informace k běžné údržbě silnic II. a III. třídy. Informoval, že běžná údržba byla pro letošní 

rok navýšena o 25 mil. Kč. V současné době jsou veškeré finance téměř vyčerpány. 

Dále okomentoval stavební akce, které probíhaly nebo probíhají v letošním roce. Cílem  

KSSLK, p. o., je, aby všechny investiční akce byly dotaženy do stavu, že komunikace budou 
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průjezdné. Neprůjezdný bude pouze most v Semilech, kde se zkrátila stavební sezóna kvůli zákazu 

vstupu do řeky v rámci ochrany vranky obecné. V Mníšku a Oldřichově v Hájích by měl být 

povolen průjezd pro místní obyvatele a složky IZS. 

Podal aktuální informace ohledně staveb, které měl Liberecký kraj realizovat se společností BREX 

(společnost BREX je v insolvenci). 

Na závěr dal Ing. Jan Růžička prostor pro dotazy. 

 

Proběhla diskuze ohledně konkrétních stavebních akcí, které probíhají nebo jsou plánované 

v dalších stavebních sezónách. 

Diskuze: L. Sajdl, J. Růžička, J. Demčák, P. Král 

 

Z. Borovička přislíbil členův výboru dopravy zaslat seznam akcí plánovaných k realizaci v roce 

2025. 

 

 

12. Informace o činnosti Silnice LK a.s. 

 

Ing. Petr Správka podal aktuální informace o činnosti Silnice LK a.s. 

Podal informace k zimní údržbě silnic II. a III. třídy. Uvedl, že technika na zimní údržbu je 

připravena, jedná se o 73 posypových vozů, 36 traktorových radlic, 10 sněhových fréz 

a 2 autogrejdry. K dispozici má společnost 36 dispečerů a 170 řidičů.  

Okomentoval spolupráci společnosti Silnic LK a.s. a obcí v Libereckém kraji. 

Na závěr dal Ing. Petr Správka prostor pro dotazy. 

 

J. Chuchlík požádal o představení projektu ohledně třídění smetků, tvořených především 

kamennou drtí, a jejich následného využití.  

P. Správka přislíbil představit projekt na jednom z dalších zasedání výboru dopravy. 

 

 

V 16:10 hodin ze zasedání Výboru dopravy Libereckého kraje odešel Bc. Tomáš Levinský, počet 

přítomných členů výboru dopravy 11.  

 

 

13. Informace o činnosti ŘSD ČR s. p. 

 

Ing. Jan Wohlmuth podal aktuální informace o činnosti ŘSD ČR s. p. 

Uvedl, že silniční stavby, které spravuje ŘSD ČR s. p. ve Správě Liberec, by měly být  

do 15. prosince 2024 bez omezení. Následně podrobněji seznámil přítomné s plánovanými 

stavbami ve Správě Liberec. Uvedl a podrobněji okomentoval konkrétní příklady. 

Na závěr dal Ing. Jan Wohlmuth prostor pro dotazy. 
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Proběhla diskuze k probíhajícím a plánovaným stavebním akcím ve Správě Liberec. 

Diskuze: P. Mikula, J. Wohlmuth, J. Růžička, J. Chuchlík, L. Sajdl  

 

V 16:25 hodin ze zasedání Výboru dopravy Libereckého kraje odešel Ing. Zdeněk Rajm, počet 

přítomných členů výboru dopravy 10.  

 

 

14. Různé 

 

J. Chuchlík zdůraznil důležitost přípravy obchvatů dopravně zatížených obcí a měst v Libereckém 

kraji. Jako příklad uvedl město Mimoň. Ohledně této problematiky proběhla diskuze. 

Diskuze: J. Chuchlík, P. Král, J. Růžička, M. Tita, Z. Borovička, J. Demčák 

 

Proběhla diskuze na téma rekonstrukce krajské silnice z Horních Míseček na Zlaté návrší, kde 

rekonstrukci brání velmi přísné požadavky Správy KRNAP. 

 

 

 

Josef Chuchlík předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje poděkoval za účast na 

dnešním zasedání výboru dopravy. 

 

 

 

Ověřovatel zápisu: 

 

 

 

 

.……………………………. 

Jaroslav Demčák 

místopředseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje  

 

 

 

 

………………………………. 

Josef Chuchlík 

předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje 

 

 

 

 

Liberec 19. listopadu 2024 

Zapsal: Ing. Soňa Kohoutová 

tajemník  


